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REFERAT 
 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Skottegårdsskolen DATO: 04.10.2021 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 17.00-19.00 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR: 17.01.00-A00-21-423173 

DELTAGERE: 
Gitte Asmussen, Jannie Jensen, Nellie Louv, Lars Hein, 
Nikoline Ulsig, , Cirkeline Martinussen, Rasmus Schlüter, Peter 
Andreas Moesgaard og Susanne Frøkjær. 

 

AFBUD: Almas Krarup, Tina Eggert, Mathilde Schwartz, Thilde Nøhr 
Jensen, Lucas Christensen  

MØDENR.: 8-2021  

 
 

1. Godkendelse af referat nr. 7-2021 
Referatet blev godkendt 
 

2. Godkendelse af dagsorden 
             Dagsordenen blev godkendt. 

 
3. Orientering fra: 

Elevrådet:  
 Elevrådet var ikke repræsenteret på mødet. 

 
 
Medarbejderrepræsentanter: 

 Der er travlhed blandt lærerne, der er mange opgaver lige nu 
 
 
Skolebestyrelse:  

 Ønske om at begge elevråd besvarer nogle spørgsmål til 
skolebestyrelsens månedsbrev. 

 Har været til FRO møde, det var rart at få sat ansigter på politikerne og 
udvalgene og hørt om visionerne. 

SKOTTEGÅRDSSKOLEN 
Saltværksvej 65, 2770 Kastrup 

lme.sk.bk@taarnby.dk 
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Ledelsen: 
 Nyt test-setup, fra og med 3. klasse og opefter; information er udsendt 

på Aula 
 Vi har fået ny sekretær, Didde, som startede den 1.10.2021, det er 

dejligt. 
 Valgfagseksamen er under planlægning, det er madkundskab og H/D 

på Skottegårdsskolen 
 Der skal være sundhedsuge i uge 41, hvor mandag er almindelig 

skoledag efter skema, tirsdag – onsdag – torsdag er med alle mulige 
aktiviteter, og fredag er motionsdag med motionsløb. 
 

 
 

4. Orientering om 
 
Kontaktforældre: Mellemtrinnets kontaktforældre har holdt møde med klubben,  
det var et fint møde med en klub, som meget gerne vil samarbejde. Der blev 
talt om overgange, og der var stor tilfredshed med sidste års overgang. Ønske 
om at finde ud af, hvorfor nogle børn stopper i klubben. 
 
 
Skolegårdene: Vi afventer stadig, at renoveringen begynder. Lige nu er det kun 
beplantningen, som er ved at blive udskiftet. 
 
 
Trafikudvalget: Har været rundt om skolen sammen med Peter Gynther og 
Isabell Løfgren fra Teknisk forvaltning. De var lydhøre og oplevede både biler, 
som kørte mod ensretningen og biler, som skabte farlige situationer. 
 
 

5. Gennemgang og eventuel redigering af princip 
Principper for kontaktforældre: forslag om at samle principperne og revidere 
dem alle på en gang. 

 
 

6. SFO 
Status og orientering:  

 SFO-en er blevet nednormeret fra 194 til 176 børn. Det betyder noget 
for vikarbudgettet 

 Der har været oplæg omkring ”Børnesyn” 
 Kursus i brug af ”Min uddannelse” 
 I gang med uddannelse af AKT-pædagog og sprogpædagog 
 Der arbejdes med venne-grupper blandt børnene, så man ikke kun har 

èn ven 
 
 

Ønsker fra forældrene: At SFO-en skaber nogle traditioner og afholder 
forældremøder 
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7. Forældremøder 
Nu er forældremøderne i afdelingerne afsluttet. 
Evaluering:  

 Udfordring at nogle forældre har børn på 2 årgange i samme afdeling. 
Forslag om, at den fælles del ligger midt i forløbet og forældremøderne 
ligger på hver side af fællesdelen.  

 
 

8. Trivselsmålingerne ligger på hjemmesiden. 
Orientering: 
Det videre arbejde: Alle teamene har arbejdet med hver deres trivselsmåling og 
har afleveret forslag til, hvad de kan arbejde med i klasserne. 
Resultatet kommer også på hjemmesiden. 
 

9. Eventuelt 
 Den 16.11 på valgdagen er skolen lukket. SFO-en er åben. 

Personalet har alle sammen en planlægningsdag og vil sidde i 
teamene i indskolingsbygningen hele dagen 

 Skolen har været ramt af mange syge lærere, og vi har været presset, 
men nu lysner det. 

 
 

 
 
   
  

  
   


